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人工智能与知识产权国际研讨会日程草案
International Conference on AI & IP
人工智能与知识产权国际研讨会
Thursday, 24 October
Lecture Hall on the 3rd floor in Building II
China Intellectual Property Training Center
Beijing, China
10月24日
中国知识产权培训中心，2期三层多功能厅
中国，北京
Draft Programme
会议日程草案
	MORNING SESSION 上午环节

	Moderator主持人:  (tbd)待定

	9:00-9:10
	Opening Remarks by Commissioner of the CNIPA 
国家知识产权局局领导致开幕辞

	9:10-10:25
	Session One: Challenges on AI patenting from the Industry perspective
【第一部分：产业界视角】
Speakers from Industry will introduce the up-to-date AI technology and their IP strategy as well as the impacts and challenges they see as most important in AI patenting, followed by their expectation and needs to the future development of the IP systems. It is highly recommended some specific examples/cases be used in the presentation for better understanding of the practical situation.
来自企业的发言人将介绍AI技术进展、寻求知识产权保护的方式、结合实际情况或案例介绍遇到了哪些问题和挑战、以及对未来知识产权制度发展的期待和需求。

	　
	· Speakers from Industry （China, US, Japan each, 3 in total）（25 mins/per speaker）
企业代表发言（3人，中国、美国和日本各1人）（各25分钟）

	10:25-10:45
	Coffee Break 茶歇

	10:45-11:35
	Session Two: Challenges on AI patenting from Patent Attorneys Perspectives 
【第二部分：专利代理人视角】
Speakers from the IP law firms or attorneys will introduce their practices on drafting AI patent applications, including how to generate a patent application based on the technical disclosure and how to reply to the Offices Actions， as well as identify the impacts and challenges of AI. As a bridge between the Industry and the offices, the speakers will also share their opinions on how to contribute to the development of the AI related policies, and their expectations to the future systems. It is also highly recommended some specific examples/cases be used in the presentation for better understanding of the practical situation.     
来自代理机构的发言人将介绍其工作实践，包括技术如何更好的转化为专利申请、申请案例处理、遇到的问题和挑战。代理机构还将介绍其如何更好的发挥产业界和局方之间的桥梁作用以推动未来AI相关政策的发展，以及对未来知识产权制度发展的期待。

	　
	· Speakers from IP law firms or Patent attorneys （Europe, Korea each, 2 in total）（25 mins/per speaker）
代理机构代表发言（2人，欧洲和韩国各1人）（各25分钟）

	11:35-12:00
	Q&A Session
问答环节

	12:00-13:30
	Lunch 午餐

	AFTERNOON SESSION下午环节

	Moderator主持人:  (tbd) 待定

	13:30-15:55
(including 20mins Coffee Break）包括20分钟茶歇
	Session Three: Perspectives from the Patent Office
【第三部分：专利局视角】
Experts from the IP5 offices will share their opinions on the challenges of AI on IP systems and policies. The offices’ endeavors to address these challenges will also be introduced, in particular on the latest work on patent law, regulation and practices on AI in respective office, as well as the issues that arise around eligibility, inventive step and sufficient disclosure. The introduction would be combined with the hypothetical or real cases.
来自各局的发言人将介绍AI对当前知识产权体系所带来的影响及局方所开展的工作，特别是介绍与AI相关的专利法律、法规、审查实践等（重点讨论可授权客体、创造性和充分公开，最好能够结合案例）

	　
	· Speakers from IP5 offices (EPO, JPO, KIPO, USPTO, CNIPA each, 5 in total)（25 mins/per speaker）
五局业务专家发言（共5人，每局1人）（各25分钟）

	15:55-16:20
	Session Four: Perspectives from WIPO
【第四部分：WIPO视角】
Speaker from WIPO will introduce the impact of AI on IP, and the on-going efforts made by WIPO.
来自WIPO的发言人将介绍AI对于知识产权的影响，WIPO所了解及已开展的工作。

	　
	· 1 Speaker from WIPO
WIPO代表发言

	16:20-16:45
	Q&A Session
问答环节
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